

- 3、豪华空调旅游巴士: Transport by air-conditioned coach
- 4、¥100000/人的旅行社責任保險。RMB100,000 Travel agency liability Insurance
- 5、送意外險30萬人民幣整(18-65周歲),10萬人民幣整(65-75周歲),5萬人民幣整(18周歲以下,75周歲以上)(中國當地旅行期間的人身意外險)。 RMB300000 Accident insurance(18-65years of age);RMB100000Accident insurance(65-75);RMB50000 Accident insurance(<18 or >75)

行程不包含(Package Exclusions):

- 1、國際、國內機票以及機票稅;中國簽證費
- International and Domestic airfare & taxes, China Visa fee 2、服務費(抵達支付):€50/人
- Service fee (Fee will be collected by local guide upon arrival): € 50per person
- 3、活動節目費用(抵達支付):€130/人(楚雄世界恐龍穀+玉龍雪山+乘纜車遊覽蒼山+天龍洞往返纜車)(兒童與成人同價)
 Program fee (Fee will be collected by local guide upon arrival):€130 per person (children with adult price)
- 4、任何個人消費、酒店以及機場的行李小費、個人旅遊意外險 (強烈建議境外購買) Personal expense、Airport and hotel luggage fee、Travel insurance (strongly recommended)

參團須知: (Notes)

- 本產品僅限北美、澳新、歐洲、英國等中國境外定居的華僑華人適用。
- This promotion is only for Overseas Chinese passengers from the United States, Canada, Australia, New Zealand and Europe who is able to speak fluent Chinese will be eligible to special price.
- 5-17歲小童參團必須有家長陪同・占床小童團費: € 249/人・不占床小童團費: € 149/人・根據酒店規定: 不占床小童不提供早餐5-17 years old children must be accompanied by their parents, the tour fee of child with bed is € 249 per person, Child without bed fee is € 149 per person (no breakfast).
- 不能以流利中文溝通的客人,必須有能以中文溝通能力的人士隨行參團,需要補團費附加費: USD200/人。
 Guests who can't communicate fluently in Chinese must be with the people who can communicate in Chinese and extra charge USD200per person,
- 本行程規定的活動節目費和行程服務費為團費的一部分,請於抵達後支付給當地導遊。
 - Program fee and service fee are the parts of the tour fee, please pay to the local guide upon arrival.
- 中國特價團一經報名,不得隨意要求更改或退團,如果因個人原因退團以及NOSHOW,已付的團款不退。All China special tour is non-refundable and non-changeable.
- 本報價不含旅遊保險,強烈建議客人在出發地自行購買各種旅遊保險,如醫療、失竊、旅程取消保險等。
 The price does not include travel insurance. We strongly recommend that traveller purchase related travel insurance in the home city prior departure.
- 如遇單人住一間房,包括因臨時有人取消參團而導致單人住一間房,則必須額外支付單房差:€220
 A single supplement €220 applies for travellers requiring a single-occupancy room, including any circumstances caused by the cancellation of other travellers in the same room. Please notify your travel agent of your rooming requests upon booking.
- 所有節目安排按當地狀況決定,因天氣或航班原因本公司有權適時調整瀏覽安排,並且本公司保留最終決定和解釋權。以上所列 酒店倘若已訂滿,本公司有權用其他司級酒店替換。如因個人原因未能及時會合導遊,本公司不承擔任何責任。如因個人原因、 罷工、天氣、政治因素、戰爭、災難或其他人力不可抗拒等因素所引起的額外費用,本公司不承擔任何責任。
 Beauty orient tour reserves the right to adjust the itinerary as it sees fit to ensure the smooth running of the tourand to substitute hotels of a similar standard if the hotels listed in our brochure are unavailable. Passengers must remain with the tour group at all times and must not device from the set itinerary. Beauty orient tour acts only as an agent and assumes no responsibility for any loss or damage caused arising directly or indirectly from incidents or events over which Beauty orient tour has no control.

意外險)。 <18 or > 75)



一家记大准6晚7天团

Kunming Chuxiong Lijiang Dali 7 Days

俏東方優秀導遊機場微笑接機,後轉移到酒店休息,晚餐自理 Arrive in Kunming, Transfer to the hotel (Not includes Meals)

免費接機時間 Free transfer airport-hotel

8:00--24:00

集合地點 Meeting Point

國際到達大廳4號門 4th Exit of the International Arrival Hall

備註:原則上相鄰時間段抵達機場的客人集中後送往酒店,可能會遇到需要等待的情況。 不願意等待的客人可自行乘坐計程車前往酒店,也可支付USD30/人單獨派車送往酒店。

Free airport -hotel transfers are based on group transfers. Passengers may need to waiting around at the airport for other passengers. Otherwise, passengers can request private transfer at USD 30 per person/sector or take a taxi to hotel by yourself.





(週四) 昆明-楚雄-麗江 (BLD)

早餐後,驅車前往楚雄,抵達後參觀【楚雄世界恐龍穀】,當地嚮導將帶領我們走 進失落的恐龍王國,穿越再現的侏羅紀世界,解讀地球生靈的興衰演化,共用留存 地球億萬年的世界奇跡。結束後、繼續乘車、沿途欣賞高原風光、抵達麗江後用晚 餐,回酒店休息

Visit :the World Dinosaur Valley in Chuxiong

(週五) 麗江 (BLD)

早餐後,驅車前往北半球最南的大雪山 ---【玉龍雪山】,也是納西族及麗江各 民族心目中一座神聖的山,納西族的保 護神"三朵"就是玉龍雪山的化身。遊 覽甘海子、藍月穀(含電瓶車)、觀賞張 藝謀親自導演的震撼人心的印象麗江歌 舞秀、在玉水寨、玉峰寺體驗納西族的 民族風情、參觀蘿旋澡土特産店,晚餐 後逛麗江古城、四方街,世界文化遺產 ---麗江又名大研古城,是中國罕見的保 存相當完好的少數民族古鎮。

Visit: the Jade Dragon Snow Mountain, the Gan Lake, Impressions of the Lijiang song and dance show ,Jade Water village, Jade Peak Temple, the Blue Moon Valley, the Square Street, the Luo spin bath products shop



(週六) 麗江-大理 (BLD)

早餐後,遊覽黑龍潭,這裡曾經是麗江的一個標誌性景點,也是東巴文化研究所的所 在地。遊覽結束後,前往大理,抵達後參觀嚴家大院,這是一座有多院套連起來的深 宅大院,是"三坊一照壁""四合五天井"的院落,有照壁字畫,花木搖曳,令人滿 目生輝。 品嘗白族三道茶、【乘纜車遊覽蒼山】、遠眺崇聖寺三塔、【天龍洞往返纜 車】、遊覽洱海公園、大理古城、五華樓、晚餐後逛古城夜市、洋人街。

Visit: the Black Dragon Pool, the Yan Family Courtyard, three courses of tea Bai, take a cable car visit Mount .Cangshan, overlooking three pagodas temple, take the cable car visit Tianlong hole, the Erhai Park, the Dali ancient city, Foreigner's Street, Wuhua building, Dali night market



早餐後,乘車返回昆明,參觀昆都酒吧一條 街,體會高原春城人休閒的生活節奏,參觀 普洱茶館,瞭解普洱養生文化。

Visit: the Kundu Bar Street, the Pu'er Tea Teahouse

(週一) 昆明 (BLD)

早餐後,官渡古鎮是昆明地區著名的歷史文化古鎮之一。昔日官渡,商賈雲 集,高塔輝映,有五山、六寺、七閣、八廟和眾多人文景觀,至今仍保留著 許多文化建築遺址。參觀絲綢館,之後遊覽昆明的象徵----金馬碧雞坊,牌 坊始建于明朝宣德年間,至今已有近四百年的歷史,接著遊覽大觀樓、參觀 珠寶工藝中心。

Visit :the Guandu Ancient Town ,the Silk Store , the Jinma Biji Archway, the Daguan Buliding, the Jewelry Store





昆明

(周二) 昆明散团 (B) Kunming - Homebound Flight

免費送機時間 Free transfer hotel-airport	全天 All day
集合地點 Meeting Point	酒店大堂 Hotel Lobby

備註:原則上按照相鄰時間段離開的客人集中後送往機場,可能會遇到等待的情況,不 願意等待的客人可自行乘坐計程車前往機場,也可以支付USD30/人單獨派車送往機場。 Free Hotel-Airport transfersare based ongroup transfers. Passengers may need to wait for others. Otherwise, passengers can request private transfer at USD 30 per person/sector or take a taxi to hotel by yourself.

俏東方特約代理商